
 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 28. november 2019 

Kl. 17:00-20:00 

Personalerummet på Højmarkskolen 
 

Fraværende: Jan, Claus, Phophe,  

Til stede: Marlene, Lone, Søren, Jannick, Rikke, Sanne, Charlotte, 

Carsten, Oliver, Michael. 

 

Meddelelser/orientering 

 

SB 

 

 

 

 

 

Ledelse 

 

 

 

 

 

Personale 

 

 

 

TR 

 

 

 

Elevråd 

 

 

 

Datoer for møderække 

i foråret 

Skolebestyrelsesvalg 

næste år 

 

 

Trafik/Parkering 

Bus efter uge 43 

Status 

Skolefest 

Brandarlarm 

 

Status 

 

 

 

Status 

 

 

 

Præsentation af 

elevrådet. 

 

 
 

12/12-19  
17:30-19:30 

21/1-20  
17:00-19:00 

20/2-20  
17:19-19:00 

26/3-20 (valgmøde 

17-17:30) 
bestyrelsesmøde 

17:30-19:30 
28/4  

17:00-17:30 
19/5  

17:00-17:30 
18/6 

17:00-19:00 
 

 
-Teknik og miljø på 

besøg og de vil opsætte 
mere lys på Idræts alle. 

Der er blevet talt om p-
forhold og muligheden 

for andre afsæt og 

afhent forhold. Carsten 
byder ind med et 

forslag, særligt for 
specialcenteret. Der 

bliver regnet på pris og 
dette skal ansøges hos 

skoleafdelingen. 
-Brandalarm, vi har 

fået 5 min ekstra 
ventetid, ved alarmer, 

som muligvis er 

20 

min 



”blinde”. De 5 min er 
helt indenfor det 

tilladte. Alarmsystemet 

er fuldt opdateret/ 
nyserviceret og pedel 

og skoleleder har været 
på kursus. 

-Busser efter uge 43 er 
ikke ændret. 

-Skolefest ligger i 
februar. 

Almenafdelingen vil 
arbejde med den gode 

skoledag: ”Det er bedst 
når du er her”. 

Specialcenteret 
deltager hvor det giver 

mening. Vi skal huske 

at omtale de gældende 
brandregler for alle 

deltagere. 
 

TR- Stormøde d. 17/12 
hvor der er briefing ang 

Ny start kommissionen. 
 

Elevrådet- Igangsætter 
spørgeskema 

undersøgelse for at øge 
trivsel og skoleglæde. 

Mobiltelefonfri går 
godt, elevråd oplever 

mere seriøsitet i 

undervisning. Jannick 
supplerer ved at 

beskrive en nemmere 
hverdag, hvor både 

størstedelen af børn og 
forældre er op- 

bakkende. Ordningen 
evalueres i starten af 

januar, hvorefter det 
tages op i 

skolebestyrelsen om 
det skal være 



permanent og gælde 
for flere afdelinger. 

Søren fremsætter 

forslag til elevråd om 
også at undersøge på 

elevernes tanker om 
toiletterne. 

 
-Valg til 

skolebestyrelsen, hvor 
nogle af vores 

medlemmer er på valg. 
Reglerne gennemgåes 

og der fastsættes 
valgbestyrelse: 

Marlene, Lone og 
Michael. Se bilag. 

Torsdag d. 26 marts 

2020 afholdes 
valgmøde 

 
 

Videre med det 

forbundne skoler 

Kan vi tage initiativ til 

noget? 

 

Snak om ”come 

together” som frivillige 

forældrene står for. 

LC foreslår – som 

indspark - fælles 

temamøder for 

skolernes forældre fra 

0.-9. årgang. 

15 

min 

Mad fra Medius  Skolebestyrelsen vil 

gerne i dialog med 

Medius omkring 

sundere alternativer til 

den skolemad eleverne 

får bragt til skolen i 

frokostpausen. Vi vil 

gerne invitere Henning 

med til et møde. 

Vi taler om skoleboden 

og hvor glade vi er for 

maden og udbuddet. Vi 

10 

min 



taler om en anden 

betalingsmulighed evt 

klippekort, for at gøre 

det nemmere for de 

handlende. 

Jf. årshjul 

Undervisningens 

organisering: 

 

Skoledagens længde i 

faserne 

USU 

Valgfag med eksamen 

Forkortede skoledage 

giver i de enkelte 

klasser flere hænder i 

udvalgte timer. I 

indskolingen er timerne 

samlet i et fælles bånd, 

hvorfra personale 

fordeles ud. På 

mellemtrinnet ligger 

timerne pt. på de 

enkelte klassetrin. I 

overbygningen er der 

etableret en ”bank” så 

man i faglige forløb kan 

får holdlærer tilknyttet. 

20 

min 

Jf. årshjul 

 

Forberede dialogmøde 

med klasseråd 
udsættes 30 

min 

Punkter til næste SB 

 

 Evaluering af årshjul. 

Opsamling af punkter. 

Julehilsen til forældre 

og elever. 

5 

min 

Evt.  Forespørgsel omkring It 

sikkerhed, når eleverne 

har ”fri Chromebook”. 

Lone arbejder på sagen 

og tager den med til 

personalet. 

SFO lederstilling slåes 

op inden længe. 

Forespørgsel fra 

spejder om at lave 

aktiviteter med SFO. 

Skolebestyrelsen 

støtter den åbne skole 

5 

min 



 

 
Ref:CB 

og hilser tilbuddet 

velkommen. 

-Elevers gang fra bus 

til skole – det er 

kaotisk – eleverne går 

skråt hen over p-

pladsen ved Medius, 

uden at orientere sig 

om anden trafik. 

Skolebestyrelsen 

nævner trafiksikkerhed 

i deres julehilsen.  


